
Referat årsmøte i Sortland bridgeklubb: 
 

  Møtested: Folkvang Bygdehus. 
  Frammøte: 31 medlemmer + 5 medlemmer fra Stokmarknes BK som spiller «fast» i klubben. 
 

Presis kl. 1800 kunne leder, Brynjar Berntsen, ønske velkommen til årsmøte. Gledelig kunne man 
konstatere at så mange var til stede – noe han syntes var svært gledelig. 

 
SAK 1/24: VALG AV MØTELEDER OG SEKRETÆR: 
  Det ble fremmet forslag på Brynjar som møteleder og sekretær. 
 
VEDTAK:  Enstemmig. 
 
SAK 2/24: GODKJENNING AV INNKALLING OG DAGSORDEN: 

Innkalling og sakliste ble framlagt på spillekvelden den 23. januar. På innkallingen framgikk det at 
frist for innlevering av forslag måtte være styret i hende senest 6. februar. 

 
VEDTAK:  Enstemmig. 
 
SAK 3/24: VALG AV 2 PERSONER TIL Å UNDERSKRIVE PROTOKOLLEN: 
  Det kom forslag på Jorunn Ovesen og Annelise Sundberg. 
 
VEDTAK:  ENSTEMMIG. 
 
SAK 4/24: STYRETS BERETNING: 
 
  Leder leste styrets beretning for 2023. 

Han refererte til prestasjoner og resultater oppnådd av klubbens medlemmer. Dessuten henviste 
han til klubbens hjemmeside for fyldig resultatservice. 
 Han takker for nok et hyggelig år i klubben og takket – spesielt – de spillerne som ukentlig kommer 
fra Stokmarknes og Bø for å delta på spillekveldene. 
Videre takket han Kristian for utrettelig arbeid med nybegynnerne, for «innpisking» til klubbkvelder 
og turneringer – samt legging av kort til klubbkvelder og turneringer. 
Likeledes ble det også rettet stor takk til Tommy for et fantastisk arbeid med ajourførte regnskaper 
og budsjetter til styremøtene – og nå til årsmøte. 
Øvrige styremedlemmer fikk også takk for fin og konstruktiv jobbing for klubben. 
Ingen hadde noen merknader til årsberetningen. 

 
VEDTAK:  ENSTEMMIG GODKJENT: 
 
 
SAK 5/24: REGNSKAP MED REVISORS BERETNING: 

Klubbens regnskapsfører – Tommy – framla et godt, gjennomarbeidet og oversiktlig regnskap for 
2023. Han gjennomgikk de enkelte poster og ga begrunnelse for de framlagte tall. 
Klubben hadde et overskudd – siste året – på kr. 18 510 – et resultat vi er svært godt fornøyd med. 
Dette tatt i betraktning at bridgematene nå er helt nedskrevet. 
Siste året mottok klubben kr. 28 078 i mva.kompensasjon og grasrot andel. Dette er svært viktige   
Balansen viser at klubbens egenkapital per 31.12.23 var kr. 291 064. 
Det kom ingen spørsmål/bemerkninger til det framlagte regnskap. 
Revisjonsrapport fra vår revisor ble opplest av Tommy. 
I rapporten fra vår revisor – Kjell Steinar Pettersen – kunne man lese at regnskapet er godt og 
oversiktlig. Regnskapet framlegges uten merknader. 

 
VEDTAK:  REGNSKAPET FOR 2023 ENSTEMMIG GODKJENT. 
 
 



SAK 6/24: INNKOMNE FORSLAG: 
  Fra medlemmene var det ikke kommet inn noen forslag. 
  Styret fremmet forslag om å øke kveldskontingenten med kr. 10,- 
  Fra og med 20. februar er kveldskontingenten kr. 100,- 

Begrunnelse for økningen er økte kostnader til husleie, mat, avgifter og – ikke minst – vi er nødt til å 
gå til anskaffelse av ny dubleringsmaskin. Ny pris vil beløpe seg til rundt 45 000 kroner. 

 
VEDTAK:  KVELDSKONTINGENTEN ØKES TIL KR. 100,- F.O.M. 20.FEBRUAR 2024. 
  ENSTEMMIG. 
 
SAK 7/24: FORSLAG TIL BUDSJETT FOR 2024: 

Av praktiske grunner ble rekkefølgen på sak 6 og 7 omstokket. Dette grunnet en forutsetning i det 
oppsatte budsjett- «påmeldinger spillekveld» - økning kr. 10,. 
 
Regnskapsfører kunne framlegge et grundig og vel gjennomarbeidet forslag til budsjett for 
kommende sesong. 
Budsjettet er oppsatt med et lite overskudd – kr. 1 004. 
Ingen bemerkninger til det framlagte budsjett. 

 
VEDTAK:  BUDSJETT FOR 2024 ENSTEMMIG GODKJENT. 
 
SAK 8/24: FORSLAG TIL TERMINLISTE: 
  En utarbeidet terminliste f.o.m. 13.03.24 t.o.m. 18.03.25 ble framlagt. 
  Det ble bemerket at Påskekyllingen var oppført med dato 28.april – hvilket er feil. 
  Det riktige er at denne turneringa arrangeres Skjørtorsdag 28.mars . Dette blir rettet. 
 
VEDTAK:  TERMINLISTA  ENSTEMMIG GODKJENT MED RETTELSE AV DATO TIL 28. MARS 2024. 
 
SAK 9/24: VALG: 
  For perioden 2024 – 2026 er det 2 medlemmer i styret som er på valg:: 
  Kasserer/økonomi: Tommy Elde 
  Styremedlem: Olav Ellingsen 
  Begge kandidatene hadde gitt uttrykk for at de tok gjenvalg. 
 
VEDTAK:  ENSTEMMIG. 
 
  Sortland, den 13. februar 2024. 
 
 
  Brynjar Berntsen. 
  Sekretær/referent. 
 
 
 
 
  ………………………………………   ………………………………………………………. 
  Annelise Sundberg    Jorunn Ovesen 
   
 
 
 
 

 
  

 
 

 


